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Vraag om uitleg van de heer Mathias Vanden Borre aan de heer Pascal Smet, collegelid 

bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: De sportwerking van vzw Foyer 

___________________________________________________________________________ 
 

Geacht collegelid, 

De sportwerking van Foyer – Brussel Integratie door Sport (BIS) – wil jongeren met een 

migratieachtergrond begeleiden bij en aanzetten tot een duurzame en gestructureerde wijze van 

sportbeoefening. Foyer begeleidt en ondersteunt ook sportclubs.  

Voor onder meer die missie wordt Foyer financieel ondersteund door de Vlaamse 

Gemeenschapscommissie (VGC). Die financiële ondersteuning wordt vertaald in een 

convenant tussen de VGC en Foyer. In de nieuwe convenant moet Foyer o.a. de volgende 

resultaten bereiken: vanuit de opgezette sportinitiatieven voor pre-sportclubvorming en voor 

proactieve ondersteuning in functie van verzelfstandiging van minstens drie reguliere 

sportclubs zorgen. 

Onder de vleugels van Foyer zijn reeds twee clubs uitgegroeid tot zelfstandige sportclubs, zoals 

de vrouwenbasketbalploeg Molenbeek Rebels (zelfstandig in 2019) en atletiekvereniging 

Atlemo. In het voortgangsrapport 2019 van de directie Cultuur, Jeugd & Sport – het voorlaatste 

rapport voor de introductie van het meerjarenplan – lezen we ook dat de 

verzelfstandigingstrajecten van Splash Brussel en Gymclub Olympia Schaarbeek werden 

verdergezet. 

Ook de Foyer Cricket Club ontstond via Foyer, nadat bleek dat er interesse voor was bij de 

Pakistaanse gemeenschap. Het zou mooi zijn dat die club ook zelfstandig wordt maar de 

deadline is krap. De cricketclub ontstond in 2019 maar kende door de pandemie natuurlijk een 

moeilijke start. De club moet zelfstandig worden tegen 31 december 2025, op vier jaar tijd dus. 

Atlemo en Molenbeek Rebels hadden meer tijd. Er is trouwens ook geen degelijke 

cricketinfrastructuur in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. De levensvatbaarheid van de 

cricketclub mag dus niet uit het oog verloren worden. 

In dat verband heb ik de volgende vragen: 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de verzelfstandigingstrajecten van Splash 

Brussel en Gymclub Olympia Schaarbeek? 

2. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de verzelfstandiging van de Foyer Cricket 

Club? 

3. Aangezien de Molenbeek Rebels en Atlemo vóór de inwerkingtreding van de nieuwe 

convenant reeds verzelfstandigd waren, welke andere sportclubs dan Foyer Cricket Club 

(zullen) worden begeleid naar een zelfstandig bestaan door de sportwerking van Foyer? 

4. Foyer krijgt via de convenant jaarlijks 185.000 euro. Hoeveel ging er in 2022 naar de 

sportwerking van Foyer en welke projecten werden daarmee ondersteund? 

Ik dank u alvast voor uw antwoord. 

 


